
 

Zápis ze schůze výboru ČBF – oblast Střední Čechy v sezóně 2023/24, která se konala 

15.1.2024 v Brandýse  

 

Přítomni: Mgr. B. Žánová, Mgr.M.Franěk, Ing. P.Čeněk, Ing. T.Benda, M.Modr 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2.  Finanční záležitosti –finanční stav účtu, dotace ĆBF aj 

3. Soutěže – průběh soutěží, STK, technický zápis,  

4. Vyhodnocení RV U14, připomínky 

5. Příprava RV U15 pro LOHDM  

6. Různé  

 

 

 

Ad.1 

Kontrola proběhla, úkoly splněny. 

 

Ad 2. 

- B.Žánová informovala o dokončení kontroly faktur p.Slanařovou, příprava účetní 

uzávěrky 

- B.Žánová informovala o stavu účtu a očekávaných dotacích ČBF. Bližší informace 

dostanou oblasti na setkání s vedením ČBF 23.1. 

- Výbor schválil rámcový rozpočet pro rok 2024 

- Výbor pověřil zpracováním vyúčtování dotace St.kraje – Masár, Žánová 

- Výbor schválil CP, spojené s RV U14 ve výši 918,-Kč 

- Výbor schválil odměny pro asistenty u RV U14. L.V. 4000,-Kč, L.S. 4500,- 

- Výbor projednal a schválil odměny pro členy VV ČABR za rok 2023 dle rozpočtu 

- Výbor projednal a schválil odměnu za vedení webu pro JP ve výši 5000,-Kč/rok 

- Výbor schválil úhradu faktury za vedení účetnictví v roce 2023 pro KS ve výši 

21 100,- 

 

Ad 3. 

- Soutěže pokračují, jsou dohrány další kvalifikace. U12B postupuje BK Brandýs, U13G 

zvítězilo Kladno, postupuje i Benešov, jako pořadatel MČR U13 

- STK upozornila Výbor na výrazné zhoršení atmosféry na zápasech mini. Výbor se tím 

zabýval již na minulém zasedání a apeloval na kluby, aby v přípravných soutěžích 

nevyhrocovali atmosféru, aby se snažili o vstřícný přístup k hráčům i rozhodčím. 

Vzhledem k tomu, že situace nadále trvá, Výbor schválil upravený pokutovník, platný 

od 20.1.2024. Nový pokutovník je přílohou zápisu z jednání. 

- Výbor řešil případ nedokončeného utkání, ve kterém trenér byl jednoho z týmů za 

výrazného rozdílu ve výsledku potrestán za hrubé chování a vulgarity  2x TCH a musel 

opustit lavičku. Výbor nebude v žádném případě tolerovat takové chování na lavičce 

mládeže a po konzultaci s STK ČBF souhlasí s rozhodnutím STK STC a udělením 

pokuty ve výši 10 000,- . 



 

- Výbor probral otázku závěrečných turnajů mini kategorií a rozhodl po loňských 

zkušenostech, že financování bude probíhat jiným způsobem. Organizátorovi přispěje 

Výbor částkou 1000,-Kč/účastníka. Z této částky zajistí pořadatel ceny pro účastníky a 

částečně pokryje své další náklady. Náklady na rozhodčí pořadatel rozpočítá mezi 

účastníky. Do turnajů zařadí STK dle pořadí v přípravné soutěži. Při odmítnutí účasti 

bude osloven další tým v tabulce. 

- Výbor rozhodl, že od 20.1. bude pouze na pořadatelích zápasů, zda bude vést zápisy 

duplicitně (papírový a elektronický) nebo pouze elektronický. Pouze papírový vést 

nelze. STK předá Výboru zprávu o tom, jaká je úspěšnost vedení el.zápisu 

 

 

Ad 4. 

 

- Výbor vyhodnotil RV U14. G – 2.místo, B – 7.místo a rozhodl se požádat trenéry o 

krátké zhodnocení akce. 

- Výbor pověřil P.Čeňka, aby tlumočil připomínky k pořadatelství RV U14G a požádal 

ho, aby se v případě možností přihlásil do VŘ na Turnaj výběru 2024 

 

 

 

 

Ad 5. 

 

- Výbor projednal přípravu výběrů U15 na LOHDM. První otevřený kemp bude v 

březnu 

- Další kemp již pro vybrané hráčky se bude konat na přelomu května a června 2024 

- P.Čeněk připraví návrh termínů 

 

Ad 6. 

- P.Čeněk poskytl informace o jednání VV, záměru zvýšit příspěvky od roku 2025 a 

nastavit jejich platbu do konce února 2025. 

- 18.3. v den VH ČABT budou konány i další školení  

- Výbor probral přípravy VH STC CBF a rozhodl, že po jejím ukončení budou pozvání 

hosté, kteří objasní zástupcům klubů zaměstnávání na dohodu podle nového ZP a 

představí podmínky bezhotovostní platby rozhodčím od sezóny 2024/2025 

- Výbor pověřil B.Žánovou jednání s ČBF o úhradách za řízení NRL a delegacích 

jiných soutěží než STC. Tyto úhrady by se měly promítnout do rozpočtu ČBF a 

pravidel v další sezóně 

- Znovu byly projednány úpravy systému Leris 

 

 

Další setkání 19.2.2024 v 17,30 v Brandýse     
 


